
Beste Hulshoutenaar

De zomer zit erop. Nog even genieten van 
een mooi Sint-Michielszomertje, en daarna 
kan de natuur langzaamaan in herfstmodus 
gaan. Ondertussen kwam de politiek weer 
op gang, zowel federaal, Vlaams als lokaal. 

Onze afdeling werkt vastberaden verder naar 
het belangrijke verkiezingsjaar 2024. Binnen 
het bestuur voerden we enkele wijzigingen 
door. Als gevolg daarvan ziet u een nieuwe 
naam en een nieuw gezicht onder dit voor-
woord. 

Naar goede gewoonte vindt u in dit blad een 
greep uit de dossiers die onze mandataris-
sen in de verschillende raden behartigen.

Veel leesplezier!

Sofi e Van 
Lommel
Voorzitter 

Subsidies voor Vrije Basisschool Houtvenne 
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts investeert bijna 100.000 euro 
in de Vrije Basisschool van Houtvenne. Die � nanciële steun kan de school 
gebruiken voor bouw- of verbouwingswerken. 

De Vlaamse Regering investeert deze regeerperiode in totaal drie 
miljard euro in scholenbouwprojecten. Dat is nog eens 500 mil-
joen euro meer dan in de vorige regeerperiode. “Een investering 
in scholenbouw is een investering in onze onderwijskwaliteit én 
dus in onze eigen toekomst”, zegt de minister. Deze investerings-
golf komt ook Hulshout ten goede!

Britt De Ceuster, Gemeenteraadslid

Wapenstilstand 
Jaarlijks worden op 11 november de gesneuvelde soldaten van beide wereldoorlogen herdacht. 
Traditiegetrouw organiseert het gemeentebestuur in Hulshout een officiële plechtigheid. 
Even traditiegetrouw doet het gemeentebestuur dat niet in de deelgemeenten Houtvenne 
en Westmeerbeek. Daarom organiseren we, samen met enkele dorpsgenoten, de plechtigheden 
in Houtvenne en Westmeerbeek zelf. U bent van harte welkom!

Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)

Programma plechtigheden:

9 uur: Houtvenne (gedenksteen site Schoolstraat)

9.30 uur: Westmeerbeek (monument dorpsplein)

10.30 uur: Hulshout (herdenkingsdienst Sint-Mattheuskerk 
en aansluitend offi cieel gedeelte dorpsplein)

Dorien Van Opstal 
Gemeenteraadslid 
Dorien Van Opstal 
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1.001 bomen
In het kader van de bomenplantactie ‘1.001 bomen’ kon elk gezin bij het 
gemeentebestuur een gratis boom aanvragen. Onze inwoners plantten in totaal 370 bomen in 
de Hulshoutse tuinen. Tijdens de actie waren er ook burgers die bomen schonken om op het 
openbare domein aangeplant te worden door het gemeentebestuur. In navolging daarvan 
werden op 10 december 2022 langs de Linie-� etsweg 30 bomen geplant. 

Enkele seizoenen later …
Spijtig genoeg stelden we onlangs vast dat 21 van die 30 bomen afgestorven zijn. Onze fractie bracht 
dat op de gemeenteraadszitting van begin september. Op onze tussenkomst 
antwoordde de burgemeester: “Ja, 70 procent, dat is inderdaad veel. Maar ik 
weet dat bij onze inwoners sommige bomen het ook niet gehaald hebben.” De 
dode bomen langs de Linieweg zouden vervangen worden. “Omdat de inwoners 
toch mee hun schouders gezet hebben onder de boomplantactie en het billijk is 
dat hun inspanningen gewaardeerd worden”. 

Kurt Winkelmans, Gemeenteraadslid

Volkstuintjes
Vier jaar geleden introduceerde de provincie het project Veerkrachtige Dorpen. In het kader 
daarvan besliste onze gemeente om op site ter Nethe volkstuintjes in te richten. De N-VA stond 
sceptisch tegenover het idee. De meeste Hulshoutenaren hebben een tuin en zij die er geen heb-
ben, kozen daar vaak bewust voor omwille van het vele werk dat een tuin met zich meebrengt. 

Kosteloos
Vorig jaar vroegen we naar de kostprijs van dat project. De bevoegde schepen antwoordde: “Dat 
heeft niets gekost, enkel wat administratie voor de avonden dat er vergaderd werd”. Omdat onze 
gemeentearbeiders daar al heel wat werk verricht hebben, wisten we wel beter. Daarom brachten we 
het onderwerp nog eens op de gemeenteraad. Het schepencollege kon niet anders dan ons bevestigen 
dat er een flink kostenplaatje aan vasthing. 

Niks gekost?
Rekening houdend met het gemeentelijke retributiereglement bedragen de kosten: 187 werkuren aan 
38 euro per uur = 7.106 euro + machine-uren aan 742 euro per dag. Als we daar ook nog de adminis-
tratiekosten en de materialen voor de betonnen brug bijrekenen, komen we met 10.000 euro niet toe. 
Misschien is dat voor de bevoegde schepen niet veel, maar ons lijkt dat serieus wat geld over de brug 
gegooid!

Gust Van 
den Bruel 

Gemeenteraadslid

Markt wordt 
opgekraamd
Het huidige gemeentebestuur zet de 
markt in Hulshout stop. Het markt-
reglement en het retributiereglement 
werden door de gemeenteraad opge-
heven. De N-VA-fractie stemde tegen. 
N-VA Hulshout meent dat er in onze 
gemeente wél een toekomst is voor een 
markt.

Tegenvoorstel
De N-VA stelde voor om het retributie-
reglement aan te passen én om andere 
mogelijkheden te onderzoeken. We 
hoorden via verschillende kanalen 
klachten over de te hoge prijzen voor 

de standplaatsen in Hulshout. “We 
moeten meer betalen dan we kunnen 
verdienen”, zeggen de handelaars. Dat 
geldt trouwens niet enkel voor de markt-
kramers, maar ook voor alle ambulante 
handel, kermiskramen, foodtrucks 
… De N-VA kaartte het probleem al 
meermaals aan op de gemeenteraad, 
jammer genoeg zonder resultaat. Een 
win-winregeling tussen de gemeente en 
de marktkramers om de uitbouwfase 
te overbruggen was meer aangewezen. 
Rome is ook niet op één dag gebouwd. 

Onze visie
Een markt brengt mensen samen en 
zorgt voor sfeer en gezelligheid. Daarin 
moeten we meer dan ooit investeren. 
Als bestuur moet men ook de  input van 
onze lokale handelaars waarderen. Aan 

een markt kunnen leuke neven- 
evenementen gekoppeld worden. Er 
moet ingezet worden op meer diversiteit 
qua aanbod en op jong (trendy kramen) 
en oud (typische marktuitstraling). 

Mobiliteit 
Een deel van de baan kan afgezet wor-
den om de veiligheid van de bezoekers 
te verhogen en er kan een stukje parking 
voorzien worden voor mensen met een 
beperkte mobiliteit. Op de marktdag 
kan voor busvervoer gezorgd worden 
vanuit Houtvenne en Westmeerbeek. Ja, 
volgens ons heeft een markt in Hulshout 
wel degelijk kans op succes.

Luc Van den Vonder 
Gemeenteraadslid 

hulshout@n-va.be



Traject 2024
Een jaar voor de gemeenteraadsverkiezingen brengt 
N-VA Hulshout haar ploeg in stelling. We herschik-
ken de bestuurstaken waardoor ieders kwaliteiten 
nog meer tot hun recht komen. 

Dagelijks bestuur 
De algemene leiding van de afdeling komt in handen 
van onze nieuwe voorzitter: Sofie Van Lommel. Sofie 
wordt in het dagelijks bestuur bijgestaan door Dorien 
Van Opstal als ondervoorzitter en door Dries Van 
Hoof, die door het bestuur aangeduid werd als lijst-
trekker bij de  gemeenteraadsverkiezingen in 2024. 
Danny Mattheus (gewezen voorzitter) en Gust Van 
den Bruel (huidig fractievoorzitter) vervolledigen het 
kernbestuur.  

Politieke mandaten 
In de gemeenteraad blijven Kurt Albert, Bart Ceulemans, Britt De Ceuster, Gust Van den Bruel, Luc Van den Vonder, Sofie Van 
Lommel, Dorien Van Opstal en Kurt Winkelmans zich dagdagelijks inzetten voor onze gemeente en voor onze burgers. In het bij-
zonder comité voor de sociale dienst leveren Hilde Bruynseels en Katrien Dehertog mooi werk in de sociale dossiers. Daarnaast kan 
u steeds rekenen op onze overige bestuursleden. 

Sofie is getrouwd met Grim, mama van Gust en Mart en woont op 
de Heide in Westmeerbeek. Tijdens het voorbije decennium kon ze 
aan de kant van de oppositie proeven van de gemeenteraad. Sofie 
legt zich vooral toe op onderwijs en gelijkheid. Die onderwerpen 
liggen haar nauw aan het hart. Ze werkt in het buitengewoon 
onderwijs waar ze de kans krijgt om te zorgen voor anderen. Zorg 
draagt Sofie hoog in het vaandel.

Het grootste deel van haar vrije tijd bracht Sofie door bij de Chiro-
meisjes. In het weekend werkte ze  jarenlang bij haar ouders in de 
bakkerij. Momenteel is Sofie nog steeds actief bij het team van de 
Halloweentocht om de lokale Chirohelden te steunen. Om haar 
conditie te onderhouden, gaat Sofie regelmatig joggen in de natuur.

“Ons Manneke Pis is een beeldje met geschiedenis. Jaren geleden 
werd het eerder ironisch in ‘Klein Brussel’ opgericht, onder andere 
door mijn overgrootvader. Dergelijke cultuurhistorische plaatsen en 
monumenten in ons dorp en de andere deelgemeenten moeten we 
beschermen. Op die manier bewaren we onze eigenheid. We moe-
ten de geschiedenis laten verder leven en de nabije toekomst kritisch 
verder uitbouwen en omarmen. Met respect voor onze identiteit.”

“Een van mijn verwezenlijkingen als gemeenteraadslid is dat je in 
onze gemeente nu kan huwen in openlucht. Ik moest mijn voorstel 
wel tot drie keer toe op de gemeenteraad brengen vooraleer ik de 
meerderheid meekreeg in mijn verhaal. Maar nu kunnen koppels 
die dat wensen hun huwelijksceremonie in de mooie tuin van het 
gemeentehuis laten doorgaan. En daar ben ik best fier op!”

Onze nieuwe voorzitter:
SOFIE VAN LOMMEL (38 jaar)

N-VA Hulshout: een ploeg voor de toekomst!

Bestuurslid in 
de kijker

www.n-va.be/hulshout



Herberg De Ster
Het schepencollege leverde onlangs een omgevings-
vergunning af voor het verbouwen van herberg De 
Ster in het centrum van Westmeerbeek. Het 
gebouw moet grotendeels behouden blijven, en op 
de benedenverdieping moet opnieuw een horeca-
zaak komen. De bovenverdieping wordt aan de 
achterkant uitgebreid naar twee appartementen.

Waardevol erfgoed 
Bij de verbouwing en uitbreiding moet er rekening 
gehouden worden met de erfgoedwaarde van het 
gebouw. De beschermingswaardige elementen van 
de twee straatgerichte gevels moeten 
behouden of hersteld worden. Net zoals 
het tongewelf binnenin, de tegelvloer in 
de berging en het dakgebinte. 

Danny Mattheus, Bestuurslid

Kasteel Hof ter Borght
Wie voorbij kasteel Ter Borght in Westmeerbeek rijdt, kan 
er niet naast kijken: het kasteel en de voortuin liggen er 
verwaarloosd bij. Dat kaartten we al meermaals aan op de 
gemeenteraad. 

Korte historiek
Het dossier werd in 2002 voor het eerst voorgelegd aan de raad 
van bestuur van Kempens Landschap. Meer dan 20 jaar lang 
probeerde men de eigenaar aan te sporen om te renoveren. Zo 
werd onder andere een leegstandsbelasting ingevoerd. Door-
dat de eigenaar beroep deed op de vele uitzonderingen die de 
wetgeving mogelijk maakt, gebeurde er jarenlang niets. En de 
eigenaar wilde niet verkopen. 

In 2016 ging de eigenaar akkoord om het parkdomein van 18 
hectare in erfpacht te geven aan Stichting Kempens Landschap. 
In 2017 startten de restauratiewerken. Het kasteel zelf en alles 
wat zich in de onmiddellijke omgeving van het kasteel bevindt, 
zit niet in de erfpacht vervat en blijft privaat domein.

Sinds het park in erfpacht is, wordt er stelselmatig gewerkt 
aan de opwaardering ervan. Dat gebeurt met subsidies van de 
Vlaamse overheid. Zo werd de brug naar het eiland gerestau-
reerd en het slib in de vijver deels geruimd. Eind februari 2023 
startte men met de restauratie van de tweede brug aan de vijver 
van het kasteeldomein.

Verdere aanpak
Begin dit jaar werd een projectvoorstel ingediend bij het streek-
fonds van Pidpa en de provincie Antwerpen om een toelage 
te bekomen. Met die toelage zal verder ingezet worden op 
slibopruiming, de verbinding met de grote Nete en het herstel 
van het pompsysteem. Indien het project goedgekeurd wordt, 

betekent dat een versnelling van het herstel van de vijver. Ook 
de werken aan het eendenpaviljoen in de vijver staan volgend 
jaar op de agenda.

De werken aan het kasteel zijn de verantwoordelijkheid van de 
eigenaar. Voor de renovatie van de serre vooraan liet een gespe-
cialiseerde onderaannemer weten het werk niet aan te kunnen. 
Er wordt dus een andere aannemer gezocht. Het interieur van 
het kasteel is afhankelijk van de toekenning van Vlaamse 
subsidies. Het dossier loopt en werd ontvankelijk verklaard, 
maar de subsidies werden nog niet toegekend. De eigenaar 
bekijkt samen met het architectenbureau enkele mogelijke 
bestemmingen. 

Het gemeentebestuur beloofde ons de 
eigenaar te vragen om ook de voortuin 
onder handen te nemen. Die kosten zijn 
voor de eigenaar en niet voor de gemeente. 

Bart Ceulemans, Gemeenteraadslid 

N-VA Hulshout



Site ter Nethe: 
verkwisting van 
natuurgebied en geld
Vorige maand gaf het gemeentebestuur een presentatie 
over Site ter Nethe. Die illustreerde nog maar eens dui-
delijk hoe de plannen verder ontwikkeld worden naar de 
inzichten en de wensen van het bestuur. Er wordt geen 
rekening gehouden met de verzuchtingen van de burgers.

Ongewenst project
Zonder er veel ruchtbaarheid aan te geven, werden de 
aangelanden van het project uitgenodigd voor een inkijk 
op de genomen beslissingen. De summiere plannen zijn 
inhoudelijk hopeloos en teleurstellend. Zonder advies, 
zonder becijfering van de reële behoeftes, zonder budget-
teringen, zonder enige inspraak van de bevolking en tegen 
de wil van vele inwoners, beslist het schepencollege om dit 
megaproject toch te realiseren.

Onze burger tekent daarmee een blanco cheque en koopt 
een kat in een zak! Het is onaanvaardbaar dat de inwo-
ners van ‘Groot’-Hulshout voor vele miljoenen extra 
belast worden voor een project dat niet eens gewenst is.

Natuurgebied moet plaats maken voor gebouwen en parking
De noden van rusthuisbewoners en zorgbehoevenden zijn 
anders dan de verlangens van de schoolgaande jeugd. Om-
dat het voor geen van beide partijen een meerwaarde biedt, 
kan het project nooit succesvol zijn. 

Wonen en spelen in het groen verdwijnt voor gebouwen en 
parkeerplaatsen. Enkele hectaren natuurgebied verharden 
voor het bouwen van een rusthuis met servicewoningen, 
een school voor 500 kinderen en een nieuw administratief 
centrum met parkings … het houdt niet op. Het vernietigt 
onze natuurlijke dorpse leefomgeving!

Verkeer(d)
Bovendien zal het project op de Grote Baan gevaarlijke ver-
keerssituaties veroorzaken. Onze bewoners zullen gecon-
fronteerd worden met verkeersoverlast en zullen dagelijks 
onophoudelijk autoverkeer in hun (nu nog) rustige straten 
moeten tolereren.

Onze visie
N-VA Hulshout streeft naar een gezonde, duurzame en 
toekomstgerichte ontwikkeling van onze dorpen. En dat in 
samenspraak met onze inwoners. Dat vraagt onder andere: 
een planmatige urbanisatie met maximaal behoud van 
groene ruimten, een goed uitgeruste en duurzame infra-
structuur, een moderne hedendaagse zorg voor ouderen 
en personen met een beperking, optimale kansen voor 
jongeren en schoolgaande jeugd, waardering van adviezen 
en correcte regelgeving, een toegankelijke en adequate 
administratie en een op maat uitgeruste gemeentelijke 
groen- en hersteldienst. Ook in Hulshout is het tijd voor 
een meer burgervriendelijk bestuur en voor een meer 
democratische manier van besturen.

Wat we doen, doen we samen! Op weg naar een nieuwe, 
groene gemeente!

Laura Kunnen 
Bestuurslid

Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.
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Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

hulshout@n-va.be
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